



Katrineholms BK

Styrelsemötesprotokoll

Mötesdatum
2025-05-22

Plats och tid Katrineholms BK Kl 1735 - 18,35

Beslutande
Jonas Peterzén, vice ordförande
Gullevi Bergqvist, sekreterare
Maria Perzon, kassör
Bjarne Persson, ledamot
Maria Sefton, Ledamot
Lotta Asplund, ledamot
Gun Bengtsson, ersättare

Övriga deltagare

Ej närvarande
Andreas Peterzén, ordförande
Rikard Nilsson, suppleant frånvarande

Utses att justera Maria Sefton

Under-
Sekreterare
skrifter

.....
Gullevi Bergqvist

Paragrafer
1 - 13

Ordförande

.....
Jonas Peterzén

Justerande

.....
Maria Sefton

Justerande sign			Utdragsbestyrkande
-----------------	--	--	--------------------

§ 1

Mötets öppnande

Vice ordförande Jonas Peterzén hälsar välkommen till mötet.

§ 2

Val av justerare

Styrelsen **beslutade** att utse Maria Sefton till justerare.

§ 3

Fastställande av dagordning

Föreliggande dagordning godkändes med följande tillägg:

- a) Sommarläger
- b) Cirkklubben
- c) Husvagnar

§ 4

Föregående mötesprotokoll samt beslutsuppföljning

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och godkändes.
Larm inköpt men ej installerat.

§ 5

Inkomna skrivelser

Referat från diskussionsforum från SBK.
Brev från distriktet till klubbarna med info om utbildningar i
föreningsteknik.

Det åligger ordförande och sekreterare att svara på inkommande
skrivelser.

§ 6

Utgående skrivelser

Inga utgående skrivelser.

Justerande sign			Utdragsbestyrkande
-----------------	--	--	--------------------

§ 7

Ekonomi :

Bank: 133695

Espar 65426

Swish: 5600

Kassa 390

Totalt: ca 205000

Stamboksavgifter har nu börjat komma in.

§ 8

Rapporter från sektorer och kommittér

Det har varit tävlingar i lydnad och bruks. Gräsklippningen är igång, prispallen fixad.

Inga övriga rapporter.

§ 9

Kurser

Diskussion om var underlag för att betala instruktörer finns. Detta behövs för redovisning. Sfr kontaktas om detta.

Bordlägges till nästa möte.

§ 10

Dataprogram

Jonas installerar officepaketet på datorn efter tidigare beslut. Bjarne och Jonas kollar routern.

§ 11

Avlopp

Ingen ny information.

Justerande sign			Utdragsbestyrkande
-----------------	--	--	--------------------

§ 12

Övriga ärenden

- a) Förslag om att ha ett sommarläger. Lotta och Maria S tittar på detta.
- b) Fråga från Corgiklubben att hyra klubben för SM. Jonas svarar på detta.
- c) Information om att det finns husvagnar på klubben bör läggas ut på FB-sidan.

§ 13

Mötets avslut

Vice ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.
Nästa möte är 11 augusti kl 17.30

Justerande sign			Utdragsbestyrkande
-----------------	--	--	--------------------